



薩默維爾市  
卡佳娜·巴蘭坦市長



二月

## 下午茶話會



# 主題：薩默維爾市長者出租車服務

誠邀各位與我們一同參加這個特別活動，在輕鬆的氛圍中享受美味的茶點，並了解有關薩默維爾市長者出租車服務的詳細資訊。長者居的職員將會在現場為大家詳細講解這項服務，分享如何使用這項為了方便長者居民獲取食物、醫療和健康的服務，讓更長者輕鬆地出行，並解答任何疑問。

不論您是長者或是關心長者出行的家庭成員，這都是一次了解並直接參與薩默維爾市社區服務的良機。請踴躍參加，與我們一同交流，讓我們共同努力提升社區福祉。

活動以粵語、國語及英語進行。

如有疑問或需要報名，請聯繫林小姐，電話 781-808-7346。

日期：2025年2月10日，  
星期一

時間：下午2時至3時

地點：Ralph and  
Jenny Senior Center,  
9 New Washington St  
(新華盛頓街9號)

薩默維爾市政府可以免費提供您所說的語言的口譯。如需要口譯服務，請於活動前最少7日發送電郵至 [somerviva@somervillema.gov](mailto:somerviva@somervillema.gov) 或撥打 311 (617-666-3311) 提出申請。

身障人士如需要任何協助溝通的輔助工具和服務，請致電 617-625-6600，  
分機號碼 2059 或發送電郵至 [ADA@somervillema.gov](mailto:ADA@somervillema.gov) 聯繫 Adrienne Pomeroy。





萨默维尔市  
卡佳娜 · 巴兰坦市长

SOMERVIVA

OFFICE OF  
IMMIGRANT  
AFFAIRS

WE SPEAK YOUR LANGUAGE  
HABLAMOS SU IDIOMA  
FALAMOS A SUA LINGUA  
NOU PALE LANG OU  
हामी तपाईंको भाषा बोल्छौं ।  
我们会说您的语言

二月

## 下午茶话会



# 主题：萨默维尔市长者出租车服务

诚邀各位与我们一同参加这个特别活动，在轻松的氛围中享受美味的茶点，并了解有关萨默维尔市长者出租车服务的详细资讯。长者居的职员将会在现场为大家详细讲解这项服务，分享如何使用这项为了方便长者居民获取食物、医疗和健康的服务，让更长者轻松地出行，并解答任何疑问。

不论您是长者或是关心长者出行的家庭成员，这都是一次了解并直接参与萨默维尔市社区服务的良机。请踊跃参加，与我们一同交流，让我们共同努力提升社区福祉。

活动以粤语、普通话及英语进行。

如有疑问或需要报名，请联系林小姐，电话 781-808-7346。

日期：2025年2月10日，  
星期一

时间：下午2时至3时

地点：Ralph and  
Jenny Senior Center,  
9 New Washington St  
(华盛顿街9号)

萨默维尔市政府可以免费提供您所说的语言的口译。如需要口译服务，请于活动前最少7日发送电

邮至 [somerviva@somervillema.gov](mailto:somerviva@somervillema.gov) 或拨打 311 (617-666-3311) 提出申请。

残障人士如需要任何协助沟通的辅助工具和服务，请致电 617-625-6600，

分机号码 2059 或发送电邮至 [ADA@somervillema.gov](mailto:ADA@somervillema.gov) 联系 Adrienne Pomeroy。





City of Somerville  
Mayor Katjana Ballantyne

SOMERVIVA

OFFICE OF  
IMMIGRANT  
AFFAIRS

WE SPEAK YOUR LANGUAGE  
HABLAMOS SU IDIOMA  
FALAMOS A SUA LINGUA  
NOU PALE LANG OU  
हामी तर्हांको भाषा बोल्छौं।  
我们会说您的语言

# February Asian Tea Party



## Topic: Somerville Senior Taxi Program

Join us for a special event filled with refreshments and valuable information about **the Senior Taxi Program**. The Council on Aging staff will be there to share **how this service helps seniors easily access food, medical care, and health services**, making transportation hassle-free.

Whether you're a senior or a family member, this is a wonderful opportunity to connect with vital community services. We can't wait to see you there and share how we can support you!

**Date: Monday  
February 10, 2025**

**Time: 2 to 3 PM**

**Location: Ralph and  
Jenny Center,  
9 New Washington St,  
Somerville**

This informative session will be conducted in **English, Mandarin, and Cantonese**. For questions or to register for the event, please contact Yi Lam at 781-808-7346.

The City of Somerville can provide you with an interpreter in your language for free. To request an interpreter, please contact us at [somerviva@somervillema.gov](mailto:somerviva@somervillema.gov) or call 311 (617-666-3311) at least 7 days in advance of this event.

Persons with disabilities who need auxiliary aids or reasonable modifications should please contact Adrienne Pomeroy in advance at 617-625-6600 x 2059 or [ADA@somervillema.gov](mailto:ADA@somervillema.gov).

